
Referat af Knud Strands Vandværks ordinære 
generalforsamling afholdt i Spøttrup Kulturhal’s Cafeteria 
lørdag den 23-3 2018

1. Leif Mosegård blev valgt som dirigent.

2. Formanden startede med at takke Svend Åge for hans arbejde med at passe 
vandværket. Derefter gik han over til at orientere om årets gang i vandværket samt 
bestyrelsens arbejde. 

i. Det har været et roligt år uden de store udfordringer.

ii. Der er blevet skiftet nogle anboringer og stophaner i løbet af året.

iii. Bestyrelsen har sammen med Svend Åge udarbejdet et bedre 
kortmateriale, så det bliver nemmere at vedligeholde samt reparere 
ledningsnettet. Dette skal nu i løbet af det næste år digitaliseres i det 
der kaldes LER. 

iv. Foreningen Danske Vandværker har gjort kasseren opmærksom på at 
vandværker normalt ikke betaler skat. Derfor har vandværket’s revisor 
rejst spørgsmålet over for skat.

v. På baggrund af diskussionen omkring svingene vandtryk under 
eventuelt ved sidste års generalforsamling, har bestyrelsen indkøbt et 
nyt pumpesæt. Dette vil blive monteret i løbet af den næste måned.

3. Kassereren gennemgik regnskabet. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.

4. Kassereren gennemgik budgettet. Budgettet blev vedtaget.

5. Der var ingen indkomne forslag.

6. Der var genvalg til Bent Madsen og Søren Gosvig

7. Genvalg til Søren Pedersen og suppleant Benny Jørgensen.

8. Der blev spurgt om vi ikke kunne plante træer på naboens mark, så der ikke var 
risiko for nedsivning af skadelige stoffer til grundvandet. Dette blev afvist da det 



netop er naboens mark, og ikke vandværkets. Så derfor kan vandværket jo ikke 
bestemme hvad der skal ske på marken.

Der blev spurgt om man stadig var ved at skifte vandmålere. Det blev oplyst at man 
var færdig med runden.

Der blev spurgt om vandet bliver undersøgt for rester af pesticider. Det blev oplyst 
at det sker hvert andet år. Og det blev understreget at der indtil nu ikke er fundet 
noget i vandet.

 Dirigenten takkede for god ro og orden.


